
1 
 

Osadní výbor v Plačkově 

Zápis z 5. zasedání OV Plačkov v roce 2017 

Přítomni: Milan Janďourek, Markéta Franzová, Jana Franzová, Alena Krejčí, Petr Vašák, 

                  Renata Kopecká, Vladislav Dibelka, Ivana Joklová 

Omluveni: Jan Dušek 

Hosté: Ing. Lenka Bartáková 

Kdy: 22. června 2017 od 18:30 

Kde: budova osadního výboru Plačkov (volební místnost) 

 

Program jednání:  

1. Výstavba nové budovy OV Plačkov 

2. Harmoniky 

3. Rozhlas – nutné opravy 

4. Stavební parcely za p. Bokůvkou 

5. Naplánování další schůze 

6. Diskuse 

 

Ad1) MěÚ Humpolec vypíše výběrové řízení na výstavbu nové budovy pro osadní výbor. Do 

konce roku by měla začít výstavba této budovy. Stávající pergola se přesune pře garáž, která 

je u fotbalového hřiště. Všichni zúčastnění souhlasí s tím, aby se začala nová budova OV 

stavět. 

 

Ad2) Harmoniky 1. ročník – o pódium se postará autodoprava Váňa, která nám zapůjčí návěs 

pro vystupující. Ten bude umístěn na fotbalové hřiště před kiosek. Akce proběhne dne 

1.7.2017 od 13:00. K poslechu přijedou zahrát Heligonkáři z Vysočiny a Legenda. 

 

Ad3) Nefunguje bezdrátový rozhlas. OV Plačkov požaduje opravu na těchto místech č. 70 a č. 

67. 

 

Ad4) U těchto parcel požádá OV Plačkov o vybudování inženýrských sítí, zadá to do 

požadavků na rozpočet pro rok 2018. Budou vypracovány nové plány, proběhne přerozdělení 

pozemků.  
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Ad5) Další schůze byla naplánována na 31. srpna 2017. 

 

Ad6) Členové se vyjadřovali vždy k jednotlivým bodům tohoto zápisu. 

 

 

 

 

USNESENÍ 

22/06/2017 

OV Plačkov souhlasí, aby začala výstavba nové budovy pro OV.  

 

Pro:  8 Proti:  0 Zdržel se:  0  

 

22/06/2017 

OV Plačkov požaduje opravu bezdrátového rozhlasu a to u čísel: 70 a 67. 

 

Pro:  8 Proti:  0 Zdržel se:  0  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     Jednání OV bylo ukončeno v 19:00.                                      Zapsala: Markéta Franzová 

 

Předseda OV: Milan Janďourek   Ověřovatelka: Alena Krejčí 


